
Zápisnica č. 04/23 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 11. apríla 2023 v Bratislave  

  

Prítomní:  Ján Kováčik – prezident SFZ 

Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 

Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy  

Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

 Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

 Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 

Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
 

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 
 

Ospravedlnení:    Tibor Végh - zástupca ÚLK 

Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

        Štefan Vaľko –  kontrolór SFZ 

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legislatívno-právneho oddelenia 

Program: 

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia zo zasadnutia 73. Kongresu FIFA v Rwande 
4. Potvrdzovanie súčasných a schvaľovanie návrhu na nových členov do pracovných 

komisíí UEFA na rok 2023-2027 
5. Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 

futbalovej infraštruktúry 
6. Informácia o príprave priorít a cieľov v rámci nového programového cyklu FIFA 

FORWARD 3 
7. Schvaľovanie návrhu na zmenu konateľa SFZ Marketing, s.r.o. 
8. Schvaľovanie návrhu Smernice SFZ o futbalových agentoch 



9. Informácia zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa novelizáciou predpisov 
SFZ  

10. Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu 
11. Správa o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ za rok 2022 
12. Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 
13. Schvaľovanie návrhu na zriadenie Komisie SFZ pre históriu a štatistiku v zmysle čl. 

51 ods. 2 písm. s) Stanov SFZ   
14. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie mesiaca 

marec 2023 
15. Diskusia  

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku požiadal o rozšírenie 
programu o bod s názvom „Prerokovanie návrhu Technického úseku SFZ k modelu “B” 
mužstiev vo futbalových akadémiách“. Následne dal o návrhu programu hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Peter Palančík. 

Uznesenie č. 127/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o infraštruktúre štadiónov so 
zapracovanými pripomienkami od Prezídia ÚLK. 

2) VV SFZ ukladá povinnosť klubom Fortuna ligy, ktoré svoje domáce súťažné zápasy 
nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 
mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela. 

 
Úloha trvá: 
Ide o úlohu s dlhodobým termínom. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 

K bodu 3: Informácia zo zasadnutia 73. Kongresu FIFA v Rwande 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval, že na 73. Kongrese FIFA bol za prezidenta FIFA znovuzvolený 
Gianni Infantino. Ten zároveň informoval o úspechoch a cieľoch FIFA v nasledujúcom období:  



1. V roku 2023 vzrástol počet ženských tímov súťažiacich na Svetovom pohári FIFA 
z počtu 24 na 32 tímov, ako informoval prezident FIFA Gianni Infantino, jedná sa 
o rok žien a oslavy ženského futbalu, progresu a rovnosti.  

2. Svetový pohár FIFA bude v roku 2026 bude doposiaľ najinkluzívnejším, počet 
tímov sa zvýšil z počtu 32 na 48 a počet zápasov zo 64 na 104.  

3. Prezident FIFA avizuje, že Svetový pohár FIFA, ktorý začne v júni 2025 bude plný 
hodnotných zápasov medzi najlepšími klubmi z každého kontinentu.  

4. Prezident Infantino sľubuje viac príležitostí na rast organizácie a finančnej podpory 
pre turnaje všetkých šiestich konfederácií.  

5. FIFA sa zaväzuje každoročne organizovať Svetový pohár FIFA U-17 pre mužov 
a ženy za účelom podpory rozvoja mladých hráčov a ich potenciálu.  

6. Gianni Infantino sľubuje zlepšenie aktuálneho transferového systému 
a transparentnosti.  

7. Rozpočet FIFA sa zvýšil na USD 11 mld. pre nasledujúce štyri roky (v 
predchádzajúcom období USD 7.5 mld.), víziou je prerozdelenie na rozvoj 
globálneho futbalu a projektov po celom svete.  

8. Zvýšenie rozpočtu predstavuje aj nárast substančného prerozdelenia prostriedkov do 
každej členskej organizácii  

9. Prezident Infantino taktiež avizuje, že technológie budú dostupnejšie všetkým 
členským organizáciám, vrátane systému Video Assistant Referees (VAR)  

10. Investíciou vo výške USD 200 mil. na nasledujúce štyri roky sa FIFA zaväzuje 
rozvíjať Arsene Wenger´s Talent Development Scheme. 

11. FIFA sa zaväzuje pokračovať aj v nasledovnom období v snahe pozitívne ovplyvniť 
životy jednotlivcov ako aj komunít prostredníctvom sily futbalu.   

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia 73. Kongresu FIFA v Rwande. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
K bodu 4: Potvrdzovanie súčasných a schvaľovanie návrhu na nových členov do pracovných 
komisií UEFA na roky 2023-2027 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh na zástupcov SFZ v pracovných komisiách UEFA. Tí budú 
pôsobiť v štruktúrach UEFA v rokoch 2023-2027. 
Súčasní členovia pracovných komisií UEFA: 
 
Komisia mládežníckeho a amatérskeho futbalu – Richard Havrilla 
Komisia národných zväzov – Peter Palenčík 
Komisia pre rozvoj a technickú podporu futbalu – Karol Belaník 
Licenčná komisia – Milan Vojtek 



Komisia pre štadióny – Peter Dedík 
Komisia štatútu hráčov – Lukáš Pitek 
Marketingová komisia – Jaroslav Šišolák 
 
Návrh na nových členov do pracovných komisií UEFA: 
 
Komisia futbalu – Marek Hamšík 
Komisia klubových súťaží – Jan Van Daele 
Disciplinárna komisia – Peter Mihál 
Komisia pre médiá – Monika Jurigová 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ potvrdzuje súčasných a schvaľuje návrh na nových členov do pracovných komisií 
UEFA na roky 2023-2027. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
K bodu 5: Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a 
výstavbu futbalovej infraštruktúry 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom stave projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 
futbalovej infraštruktúry nasledovne: 

Štadión Tatran Prešov – boli pripravené podklady na vyjadrenie pre Protimonopolný úrad SR 
a Útvaru hodnoty za peniaze na Ministerstve financií SR. 

Projekt ihrísk s umelou trávou – boli uhradené financie klubu FC Slovan Galanta, ktorý ukončil 
projekt. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 



K bodu 6: Informácia o príprave priorít a cieľov v rámci nového programového cyklu 
FIFA FORWARD 3 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala, že momentálne prebieha intenzívna komunikácia so zástupcami FIFA 
v rámci prípravy priorít na nové programové obdobie tak, aby boli v súlade s FIFA Forward 
Development Programme (Forward 3.0) REGULATIONS. Návrh priorít a cieľov bude 
predložený na schválenie na májové rokovanie VV SFZ. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave priorít a cieľov v rámci nového 
programového cyklu FIFA FORWARD 3. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na zmenu konateľa v SFZ Marketing, s.r. o. 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Predložil na zasadnutie VV SFZ, ktorý vykonáva 
funkciu jediného spoločníka v SFZ Marketing, s.r.o., na schválenie návrh rozhodnutia jediného 
spoločníka SFZ Marketing, s.r.o. o zmene konateľa a taktiež predložil na schválenie zmluvu 
o výkone funkcie konateľa. K zmene vo funkcii konateľa v SFZ Marketing, s.r.o. došlo 
s účinnosťou dňom schválenia VV SFZ a to z dôvodu pracovného maximálneho vyťaženia 
členky VV SFZ p. Márie Berdisovej v iných projektoch, najmä s blížiacou sa prípravou 
organizovania ME U21 na Slovensku.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na odvolanie Mgr. Mária Berdisová z funkcie konateľa 
SFZ Marketing s.r.o., a to s účinnosťou k 11.04.2023. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na vymenovanie Ing. Andrea Hlboká do funkcie 
konateľa SFZ Marketing s.r.o., a to s účinnosťou od 12.04.2023. 

3) VV SFZ schvaľuje zmluvu o výkone funkcie konateľa, ktorá bude uzatvorená 
podľa ust. § 66 ods. 6 Obchodného zákonníka medzi SFZ Marketing s.r.o. 
a konateľom Ing. Andreou Hlbokou. 
 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 8: Schvaľovanie návrhu Smernice SFZ o futbalových agentoch 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý predstavil návrh Smernice SFZ o futbalových agentoch. 

Táto smernica upravuje činnosť futbalových agentov na území pod právomocou Slovenského 
futbalového zväzu týkajúcu sa  

a) zmlúv o zastupovaní so slovenským rozmerom, a 
b) slovenských prestupov alebo iných slovenských právnych úkonov. 

 
Smernica sa vzťahuje aj na zmluvy o zastupovaní týkajúce sa služieb agenta nesúvisiace so 
špecifikovaným právnym úkonom, ktoré sú spojené s medzinárodným prestupom klienta, ktorý 
má sídlo alebo pobyt na území pod právomocou SFZ v čase podpísania zmluvy o zastupovaní. 
 
Účelom tejto smernice je zabezpečiť, aby činnosť agenta bola súladná s týmito cieľmi: 

a) v rámci systémov prestupov ochraňovať zmluvnú stabilitu medzi 
profesionálnymi hráčmi a klubmi, podporovať výchovu mladých hráčov, 
podporovať ducha solidarity medzi vrcholovým a amatérskym futbalom, 
ochraňovať neplnoletých, zachovávať súťažnú rovnováhu, zabezpečovať 
regulárnosť súťaží, 

b) zvyšovať a určovať minimálne profesionálne a etické štandardy agenta, 
c) zabezpečiť kvalitné poskytovanie služieb agenta za spravodlivé a primerané 

servisné poplatky, ktoré sú jednotne platné, 
d) zamedziť konfliktu záujmov a chrániť tak klientov pred neetickým správaním, 
e) zvyšovať finančnú a administratívnu transparentnosť, 
f) ochraňovať hráčov, ktorí nemajú skúsenosti alebo informácie o prestupovom 

systéme, 
g) zvyšovať zmluvnú stabilitu medzi hráčmi, trénermi a klubmi, 
h) predchádzať nekalým, neprimeraným a špekulatívnym praktikám. 

 
V rámci diskusie k tomuto bodu vzniesla členka VV SFZ pre marketing a strategické 
plánovanie p. Mária Berdisová pripomienky v rámci textácie, a to konkrétne pri slovách 
„priateľ agenta“ zámenou za slová „blízka osoba agenta“ v zmysle Občianskeho zákonníka SR 
a slová „nenáležitá výhoda“ nahradiť slovami „akákoľvek výhoda“. Následne tento nový text 
dať preložiť a oznámiť administratíve FIFA. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh Smernice SFZ o futbalových agentoch s pripomienkami 
vznesenými priamo na zasadnutí. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 



Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 9: Informácia zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa novelizáciou 
predpisov SFZ  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o zasadnutí pracovnej skupiny zaoberajúcej sa novelizáciou 
Registračného a prestupového poriadku SFZ (ďalej len „RaPP“) a Súťažného poriadku futbalu 
(ďalej len „SP“). 

Východiská k RaPP-u: 
 

- zimný prestupový termín bez obmedzenia nepôjde do návrhu novely (v rámci 
sprievodného listu uvedieme, že odporúčame do budúcna viesť naďalej diskusiu o 
tomto návrhu z dôvodu rozporu s FIFA RSTP a ZoŠ); 

 
- zástupcovia profesionálnych klubov a hráčov otvoria internú diskusiu k možnosti 

normovania osobitnej prestupovej možnosti pre amatérov pôsobiacich v 
profesionálnych súťažiach (bez vplyvu na amatérsky futbal); 

 
- čl. 19 ods. 6 - potrebné spojiť písm. a) a e) s rešpektovaním čl. 6 FIFA RSTP; 

 
- v rámci doručovania jednostranného ukončenia zmluvy dať odkaz na stanovy 

(“písomne”) a zabezpečiť aj pri štandardnom doručení možnosť doručenia aj iným 
spôsobom ako korešpondenčne s doručenkou (napr. kuriér); 

 
- zmluva o skúške - bude kopírovať normatívny text čl. 19ter FIFA RSTP a zároveň 

bude navrhnutý formulárový typ zmluvy (tento návrh bude zaslaný členom pracovnej 
skupiny v priebehu budúceho týždňa); 

 
- normovať v rámci čl. 37 - pokiaľ existuje odplatná dohoda medzi klubmi v rámci 

prestupu s obmedzením, ktorej predmetom je zabezpečenie finančného plnenia v 
prospech materského klubu, toto finančné plnenie sa započíta do prípadného nároku v 
rámci odstupného za amatéra (ochranná lehota - najbližšie možné prestupové obdobie 
bez obmedzenia); 

 
- legislatívne zaskratkovanie zmlúv (aby sa nepoužívali rozšírené pojmy v celom RaPP-

e); 
 

- doplnenie čl. 15 ods. 5 o nové písm. c), ktoré bude odkazovať na čl. 6 RaPP 
(ukončenie aktívnej kariéry hráča); 

 
- formulárový typ profesionálnej zmluvy - do tohto návrhu novely nepôjde, ponechá sa 

do diskusie na ďalší súťažný ročník aj v súvislosti s prebiehajúcim procesom nového 
znenia zákona o športe. 

Východiská k SP: 



• spojiť čl. 3 a 10 do jedného článku; 
• pojem baráž nepoužívať - nahradiť za slovné spojenie “barážové stretnutie” a 

zadefinovať v rámci pojmov pojem “barážové stretnutie”; 
• čl. 16 ods. 1 písm. c) - nahradiť slovo “oblastných” slovným spojením “najnižšou 

úrovňou jednotlivého stupňa”; 
• čl. 26 ods. 4 - pripustiť aj možnosť určenia rozpisom súťaže; 
• čl. 27 ods. 2 - namiesto jedného dáme množné číslo “kluby”; 
• čl. 27 ods. 3 - môže len klub, ktorý v predchádzajúcom súťažnom ročníku pôsobil v 

danej súťaži, to neplatí ak klub postúpil alebo zostúpil; 
• čl. 27 ods. 4 - na konci veta, že vzor dohody je v prílohe k SP, označenie prílohy; 
• nájsť riešenie na čl. 28 ods. 2 písm. b) + na jednotlivé licencie trénerov na stupne 

súťaží (príloha k SP SFZ a čl. 64); 
• striedavý štart - optimalizovať znenie pri štartoch hráčov (cez RaPP); 
• čl. 28 ods. 10 - dať od 1.1. do 31.1.; 
• čl. 29 ods. 6 - nahradiť slovom štartovať 
• úprava koncepcie pri ženskom futbale - čl. 29 a čl. 45 SP SFZ - cely koncept musia 

navrhnúť zástupcovia ženského futbalu; 
• čl. 46 ods. 1 o nové písm. a) - U10 len mladší žiaci; 
• čl. 48 - vypustiť žien a vypustiť ods. 3; 
• čl. 70 o nový ods. 5, ktorý upraví 3 podmienky nedohratej časti nedohratého stretnutia 

(i) nastupujú pôvodní hráči, (ii) striedanie týchto hráčov, (iii) možnosť doplnenia 
náhradníkov, s možnosťou, že rozpis súťaží môže určiť aj iný spôsob; 

• ÚFP - 2 pripomienky - (i) striedavé štarty zrušenie o súťažný ročník skôr (od 
2025/2026) a (ii) úprava čl. 94 ods. 2 - dostatočne zaznamenateľným spôsobom a bez 
zbytočného odkladu 

• čl. 94 ods. 4 sa vyhodí 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa 
novelizáciou predpisov SFZ. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 10: Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o záveroch 38. zasadnutia Správnej rady FONDU NA PODPORU 
ŠPORTU, ktoré sa konalo dňa 9. marca 2023 v Bratislave. Správna rada sa zaoberala týmto 
programom: 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a 
doplnkov  



2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 

zasadnutia  
4. Prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch a návrh vyúčtovania príspevkov a 

poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a 
športu SR  

5. Športová infraštruktúra národného významu  
6. Prerokovanie žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 

02.12.2022 prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003  

7. Schvaľovanie návrhu Príručky k propagácii a informovaní o získaní podpory z 
verejných zdrojov z Fondu na podporu športu  

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 
rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2020/001  

1. a)  informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu  

2. b)  schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených 
prijímateľmi  

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 
rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2021/004  

1. a)  informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu  

2. b)  schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených 
prijímateľmi  

10. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej 
podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001  

11. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej 
podpory v rámci osobitnej výzvy číslo: 2021/002 – amatérske športové kluby a 
organizácie  

12. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002  

a)  zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“  

b)  schvaľovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ a vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie  

c)  schvaľovanie návrhu Štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“  

d)  schvaľovanie návrhu Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí o 
poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002  

e)  schvaľovanie návrhu Zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí o 
poskytnutie príspevku na projekt  



f)  schvaľovanie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory 
športu podľa § 19 zákona o fonde  

13. Riaditeľ fondu  
14. Rôzne  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu 
športu. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 11: Správa o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ za rok 2022 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členom VV SFZ odprezentoval Správu o činnosti 
Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ (ďalej len „LPEK“) za rok 2022. 

LPEK boli v roku 2022  predložené na vybavenie tri veci:  
- Žiadosť o stanovisko (výklad) k ustanoveniam Súťažného poriadku futbalu čl. 71 Súťažného 
poriadku futbalu 
- Žiadosť o stanovisko (výklad) k ustanoveniam Súťažného poriadku futbalu čl. 38 Súťažného 
futbalu poriadku 
- Žiadosť o stanovisko k návrhu smernice o schvaľovaní právno – organizačných zmien 
v kluboch 
 
1. LPEK si po celý rok 2022 riadne  plnila úlohy ktoré jej vyplývajú nielen z vnútorných 

predpisov SFZ, ale i z očakávaní orgánov SFZ .  
 
2. Pri svojej činnosti LPEK spolupracovala s rôznymi orgánmi SFZ (Prezident SFZ, GS SFZ, 

právne oddelenie ako aj iné útvary SFZ) a táto spolupráca je bezproblémová s jasným 
cieľom vzájomne sa podporovať. Pri vybavovaní zadaných úloh je orgánom SFZ 
odporúčané, aby precíznejšie posudzovali žiadosti, ktoré následne dajú na vybavenie 
LPEK. Viacero podaní však dokážu navrhovatelia riešiť aj bez ingerencie SFZ.    

  
3. V súčinnosti s propagáciou športu a osobitne futbalu a SFZ sa navrhuje pokračovať 

v spoluorganizovaní a podpore konferencie o športovom práve, na ktorej sa významným 
spôsobom prezentuje právna úprava športu na Slovensku a v zahraničí a prednášajú sa 
aktuálne právne problémy vo fungovaní a organizácii športu, divácke násilie a bezpečnosť 
všetkých zúčastnených na športovom podujatí, možnosti riešenia sporov v športe, športová 
judikatúra a pod.   
 

4. V rámci zefektívnenia činnosti LPEK navrhuje: 



 
- Zlepšiť dokumentačnú informovanosť LPEK o procesoch a normách v zahraničných 

futbalových zväzoch ako i o národnej právnej úprave problematiky športu v zahraničí  
- Tak ako doposiaľ integrovať a zapájať členov LPEK ako zástupcov SFZ do orgánov, 

ktoré navrhujú a pripravujú legislatívne úpravy  súvisiace s problematikou športu 
a bezpečnosti   

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ 
za rok 2022. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 12: Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že Slovenskému 
futbalovému zväzu bola doručená písomná žiadosť nasledovných subjektov:  
 
FK Sedmerovec (občianske združenie, Obl.FZ Považská Bystrica) 
FK Čáčov 1933 (občianske združenie, Obl.FZ Senica) 
 
Podľa čl. 51, odsek 2, písm. g) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych 
členov po predložení všetkých podkladov podľa čl. 27, ods. 4 Stanov SFZ.  
 
Preskúmaním kompletnosti dokladov sa zaoberalo Legislatívno-právne oddelenie a Matrika 
SFZ. Oba útvary konštatujú, že žiadosti vyššie uvedených futbalových klubov spĺňajú 
požiadavky podľa čl. 27 ods. 4 stanov SFZ. Všetky doklady pre splnenie formálnych náležitosti 
zo strany klubov sú k nahliadnutiu v archíve Matriky SFZ. Legislatívno-právne oddelenie a 
Matrika SFZ odporúčajú Výkonnému výboru prijať vyššie uvedené kluby za nových riadnych 
členov SFZ.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje FK Sedmerovec a FK Čáčov 1933 za nových riadnych členov SFZ. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na zriadenie Komisie SFZ pre históriu a štatistiku 
v zmysle čl. 51 ods. 2 písm. s) Stanov SFZ   

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh na zriadenie Komisie SFZ pre históriu a štatistiku. 

Zriadenie komisie je navrhnuté za účelom spravovania a zaoberania sa vybranými činnosťami 
komisie, najmä: 

- skúmaním historických udalostí v oblasti športu a najmä futbalu, 
- zhromažďovaním a vyhodnocovaním štatistických údajov v oblasti športu a najmä 

futbalu, 
- k uvedeným činnostiam prijímať podnety, ktorými sa ďalej zaoberá. 

Návrh zloženia Komisie SFZ pre históriu a štatistiku 
 
Predseda:   Ján Greguš   SFZ 
Podpredseda:  Tomáš Černák   konateľ firmy 
Členovia:   Matej Hanula   Historický ústav SAV 

Stanislav Dutka  RTVS/Sro 
Peter Šurin   SFZ 

Tajomníčka:   Sandra Pedersen  SFZ 
Právny poradca:  Tomáš Fodrek   SFZ 
 
Zoznam konzultantov (výber ad hoc) 
Ľubomír Souček     SOŠV 
Mojmír Staško     Denník Šport 
Michal Zeman      Denník Pravda 
Stanislav Májek     gestor SNAS  
Viliam Karáscony     SOŠV 
Slavomír Michálek     Historický ústav SAV 

Členovia VV SFZ zároveň odsúhlasili zároveň návrh znenia štatútu komisie. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zriadenie Komisie SFZ pre históriu a štatistiku 
v zmysle čl. 51 ods. 2 písm. s) Stanov SFZ. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh štatútu Komisie SFZ pre históriu a štatistiku. 
3) VV SFZ schvaľuje návrh zloženia a zoznam konzultantov Komisie SFZ pre 

históriu a štatistiku. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 14: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
mesiaca marec 2023 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval o odohraných zápasoch našich reprezentačných družstiev za 
predchádzajúci mesiac. 

 

 

 



 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie mesiaca marec 2023. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 15: Prerokovanie návrhu Technického úseku SFZ k modelu “B” mužstiev vo 
futbalových akadémiách 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Na zasadnutí privítal Technického riaditeľa SFZ p. 
Romana Pivarníka, ktorý členom VV SFZ odprezentoval model „B“ mužstiev vo futbalových 
akadémiách s nasledujúcim odôvodnením:  
Na Slovensku máme stále dostatok talentovaných hráčov, ale na základe dlhoročných 
skúseností z pozorovania vývoja mládežníckeho futbalu u nás sme presvedčení, že najviac 
talentov  sa nám stráca pri prechode z mládežníckeho do seniorského futbalu. 



K problematike dotvárania mladých talentovaných hráčov treba pristupovať veľmi citlivo  
a podľa nášho názoru by v minulosti navrhovaná súťaž junioriek tento problém nevyriešila. 
Preto sa aj napr. FAČR po siedmych rokoch vrátila k modelu B mužstiev. Aj keď sme iná 
krajina so svojim špecifikami, s inou futbalovou filozofiou, základňou a s inou ekonomikou, 
mali by sme sa uberať tiež touto cestou. V našich súčasných ekonomických podmienkach je 
samozrejme jedna z kľúčových otázok aj finančná záťaž pre jednotlivé kluby. 
 
Sme toho názoru, že v súťažiach III. LZ a III. LV sú kvalitné družstvá s kvalitnými  futbalistami 
(väčšinou bývalí ligoví hráči, ktorí končia svoju hráčsku kariéru) a pre mladých hráčov je to 
veľmi dobrá škola. Skúsení futbalisti určite svojimi skúsenosťami, prehľadom a samotnou 
konfrontáciou v majstrovských stretnutiach môžu futbalový rast talentovaných hráčov 
ovplyvniť viac ako rovesníci z ostatných ligových klubov. Tiež samotní spoluhráči, 
prichádzajúci z AM, by mali pri majstrovských stretnutiach BM napomôcť v rýchlejšom 
napredovaní športovej výkonnosti najtalentovanejších hráčov. Pre dotvorenie futbalových 
talentov je najdôležitejšie, aby v rozmedzí od 19 do 22 rokov pravidelne hrávali všetci 
talentovaní hráči.   
V našich dvoch najvyšších profesionálnych súťažiach (Fortuna liga a II.L) hráva veľký počet 
zahraničných hráčov. Konkrétne vo Fortuna lige to bolo v súťažnom ročníku 2020/21 – 175 
hráčov, čo predstavuje 41 %, 2021/22 – 184 hráčov (40 %). V druhej najvyššej súťaži hralo 
v súťažnom ročníku 2020/21 až 115 zahraničných hráčov a 2021/22 100 hráčov. Pre druhú ligu 
je to vysoké číslo a najmä v tejto súťaži by mali hrávať prevažne len slovenskí hráči. Ako 
príklad uvádzame kluby s najvyššími počtami zahraničných hráčov:  
 

Súťažný ročník 2020/21 Umiestnenie 2021/22 Umiestnenie 2022/23 Umiestnenie 
Šamorín 18 hráčov 6. miesto 14 hráčov 7. miesto 11 hráčov 8. miesto 

Slovan B 18 hráčov 14. miesto 11 hráčov 14. miesto   
Bardejov 11 hráčov 13. miesto 12 hráčov 15. miesto   
Trebišov 11 hráčov 10. miesto     
Košice 11 hráčov 5. miesto     

Dubnica nad 
Váhom 

  12 hráčov 11. miesto 12 hráčov 15. miesto 

Žilina B     11 hráčov 4. miesto 
Pohronie Žiar 
nad Hronom 
Dolná Ždaňa 

    10 hráčov 9. miesto 

 
Aj z uvedeného je vidieť, že počet zahraničných hráčov nekorešponduje s umiestnením  
jednotlivých klubov. Aj v prípade Šamorína, Bardejova, Trebišova, Dubnice, Pohronia je vidieť, 
že zahraniční hráči nemali potrebnú kvalitu a pravdepodobne chýbala aj koncepčná práca 
v uvedených kluboch. Z uvedeného vyplýva, že futbalové kluby 2. ligy asi nemajú ochotu 
pracovať s talentovanými hráčmi, nemajú trpezlivosť, hľadajú ľahšiu cestu, kupujú 
„hotových“ zahraničných hráčov. Žiaľ, sú to zahraniční hráči nedostačujúcej kvality (nemajú 
požadovanú úroveň), o čom svedčia aj ich výsledky a poradie v konečnej tabuľke. Aj v tretích 
ligách máme veľký počet zahraničných hráčov až 121 !!! V skupine východ hralo celkovo 61 
zahraničných hráčov, z toho mimo EÚ 26 hráčov – najviac z Brazílie 10 (Lučenec 4, Bardejov 
3, Snina 3) a Nigérie 7 (R. Sobota 2, Stropkov 2, Spišská N./Ves 1, Kalinovo 1, Poprad 1. 
V skupine západ hralo celkovo 60 zahraničných hráčov, z toho mimo EÚ 36 hráčov – najviac 
z Nigérie 18 !!! Títo hráči zaberajú miesto našim talentovaným hráčom končiacim v juniorskej 
kategórií. Z uvedeného vyplýva, že nemáme dostatok voľných hráčskych postov pre hráčov, 
ktorí v tomto veku potrebujú pravidelne hrávať, aby ich talent dozrel do kvalitného a 
komplexného futbalistu. Každoročne z vekovej kategórie dorastu odchádza z Futbalových 



akadémií do seniorského futbalu cca 140 hráčov. Na základe toho, že mladí hráči nemajú kde 
hrávať, nie sú pod kontrolou materského klubu, nevidia svoju perspektívu v iných kluboch, v 
ktorých nie sú dobré podmienky pre ich hráčsky rozvoj, kde chýba kvalitný tréningový proces, 
tak mnohí radšej končia s futbalom, resp. odchádzajú do zahraničia (Rakúska, Maďarska, 
Poľska, ale aj Česka) za lepšími finančnými podmienkami. 
Pre každý klub, ktorý má svoju vlastnú futbalovú filozofiu výchovy hráčov je ideálne niečo iné 
a preto sa nedá vytvorenie „B“ mužstiev „prikázať“ všetkým klubom s licenciou Futbalovej 
akadémie. Z vlastného predbežného prieskumu vieme, že nie všetky futbalové kluby budú 
ochotné „B“ mužstvo vytvoriť. Ale aj napriek tomu musíme nepriaznivý súčasný stav zastaviť 
a preto s predstihom prichádzame z návrhom zaviesť model „B“ mužstiev pri Futbalových 
akadémiách už v súťažnom ročníku 2024/25. 
 

NAVRHOVANÝ  MODEL  BM PRI FUTBALOVÝCH AKADÉMIÁCH 

 
• Cieľ – zámer: vytvorenie „B“ mužstiev ako súčasť Futbalových akadémií, ktorých 

„A“ mužstvo pôsobí vo Fortuna lige, alebo 2. lige (nie ako súčasť mužského futbalu). 
Zároveň túto možnosť ponúknuť aj ostatným klubom 1. a 2. ligy. 
Pre futbalové kluby, ktoré majú Futbalové akadémie mládeže nie je zavedenie 
„B“ mužstiev až tak finančne náročné, nakoľko na dve mužstvá „A“ mužstvo + 
“B“ mužstvo by stačilo mať v kádri max. 30 hráčov. V „B“ mužstve by v súťažných 
zápasoch dopĺňali tých najtalentovanejších hráčov z kategórie U19 (aj U18, prípadne 
U17), aby si zvykali na mužský futbal. V tomto prípade pôjde prevažne 
o mládežníckych reprezentantov, ktorým týmto môžeme pomôcť zvládnuť prechod do 
mužského futbalu. Pre dotvorenie futbalových talentov je najdôležitejšie, aby 
v rozmedzí od 19 do 22 rokov pravidelne každý víkend hrávali všetci talentovaní hráči.   

• Začiatok modelu „B“ mužstiev pri FA: ročník 2024/25. 
• Prestupový poriadok na Slovensku nie je úplne v súlade s FIFA RSTP. Tento platný 

medzinárodný  prestupový poriadok nepozná pojem hosťovanie amatéra.  Z tohto 
dôvodu je aj v našom RaPP uvedený namiesto hosťovania pojem transfer s obmedzením. 
Takisto nie je v súlade s FIFA RSTP ani pojem „striedavý štart“, ani pojem „farma“. 
Vo vrcholovom futbale by sme zrušením týchto možností a ponukou vytvorenia 
„B“ mužstva, ponúkli možnosť klubom, aby aj toto bolo v súlade s FIFA RSTP. 

• „B“ mužstvo by bolo súčasťou štruktúry mládeže futbalového klubu s licenciou 
Futbalová akadémia, ale aj pri ostatných kluboch 1. a 2. ligy. 

• Viacerí športoví riaditelia mládeže vo Futbalových akadémiách vyjadrili záujem 
o navrhovaný model U19 + „B“ mužstvo. 

• Spoločný tréningový proces „B“ mužstvo + U19, prípadne každé mužstvo samostatne 
(v kompetencii futbalových klubov). 

• Futbalové akadémie, ktoré prejavia záujem vytvoriť „B“ mužstvo dostanú  možnosť 
resp. budú zaradené  od súťažného ročníka 2024/25 do súťaži 4. Liga, ostatné futbalové 
kluby do súťaže 5. liga v príslušnom regióne.  

• Ideálny stav pri prechode talentovaných hráčov do mužskej kategórie majú v kluboch 
ŠK Slovan Bratislava a MŠK Žilina, kde ich „B“ mužstvá hrajú druhú najvyššiu súťaž. 
Ostatné kluby hrajúce vo Fortuna lige a 2. lige so štatútom Futbalových akadémií majú 
svoje farmy v rôznych súťažiach: 
2. liga (DAC – Šamorín, Banská Bystrica – Dolný Kubín, Trenčín – Púchov) 
3. liga (Trnava – Malženice, Ružomberok – Rimavská Sobota, Petržalka – Vrakuňa, 
FC    Košice – TÚ Košice) 



4. liga (Podbrezová – Kalinovo, Zlaté Moravce – Vráble, Pohronie – Žarnovica) 
Z uvedeného je vidieť, že väčšina Fortuna ligových klubov má farmu v 2. a 3. lige. Je 
ale otázne, či budú kluby z Fortuna ligy a 2. ligy ochotné vytvoriť BM v 3. prípadne 4. 
lige vzhľadom na zvýšené náklady.  

• V prípade vytvorenia „B“mužstiev pri FA by do najvyššej regionálnej súťaže boli 
zaradené „B“mužstvá nasledovne: 
4. LBFZ  (16 účastníkov): +1 (Petržalka) 
4. LZsFZ (16 účastníkov): +4 (D. Streda, Trnava, Trenčín, Zlaté Moravce) 
4. LSsFZ (14 účastníkov): +4 (Podbrezová, B. Bystrica, Ružomberok, Pohronie) 
4. LVsFZ (16 účastníkov): +3 (Michalovce, FC Košice, Poprad) 
- pozn.: „B“mužstvá by boli zaradené nad aktuálny počet, pričom by sa postupovalo 
a zostupovalo podľa aktuálneho kľúča a po súťažnom ročníku 24/25 by sa počet 
družstiev v jednotlivých súťažiach vrátil na súčasnú úroveň. 

• V súťažiach 3.ligy musíme stanoviť maximálny počet  zahraničných hráčov na 
maximálne 3 mimo EU a pokiaľ to legislatíva povolí, tak aj v rámci EU. Týmto by sme 
podporili hernú prax slovenských hráčov. 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu Technického úseku SFZ k 
modelu “B” mužstiev vo futbalových akadémiách. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 16: Diskusia 

Informácia zo 47. Kongresu UEFA v Lisabone 

Ján Kováčik: 

Kongres UEFA na svojom 47. zasadnutí v Lisabone zvolil jednomyseľne všetkými 55 hlasmi 
členských asociácii Slovinca Aleksandra Čeferina za prezidenta UEFA. Vstúpil tak do svojho 
už tretieho funkčného obdobia. Zároveň je aj viceprezident Medzinárodnej futbalovej federácie 
(FIFA). Hlavnými výzvami v nasledujúcej perióde budú pre Čeferina plánované zavedenie 
nových pravidiel finančnej fair play pre európske kluby a štart nového formátu Ligy majstrov 
od sezóny 2024/2025. Skupinová fáza sa rozšíri o štyri kluby zo súčasných 32 na 36 účastníkov 
a každý tím odohrá v skupine osem duelov proti ôsmim rôznym tímom. Zmenený formát 
dostanú aj ďalšie súťaže UEFA - Európska liga a Európska konferenčná liga.  

 

 



Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 11. apríla 2023 v Bratislave: 

 
Uznesenie č. 47/23 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh programu s doplnením. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 48/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia 73. Kongresu FIFA v Rwande. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 49/23 VV SFZ: 

VV SFZ potvrdzuje súčasných a schvaľuje návrh na nových členov do pracovných komisií UEFA 
na roky 2023-2027. 
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 50/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 51/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave priorít a cieľov v rámci nového programového 
cyklu FIFA FORWARD 3. 
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 52/23 VV SFZ:  

1) VV SFZ schvaľuje návrh na odvolanie Mgr. Mária Berdisová z funkcie konateľa SFZ 
Marketing s.r.o., a to s účinnosťou k 11.04.2023. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na vymenovanie Ing. Andrea Hlboká do funkcie konateľa SFZ 
Marketing s.r.o., a to s účinnosťou od 12.04.2023. 

3) VV SFZ schvaľuje zmluvu o výkone funkcie konateľa, ktorá bude uzatvorená podľa ust. 
§ 66 ods. 6 Obchodného zákonníka medzi SFZ Marketing s.r.o. a konateľom Ing. 
Andreou Hlbokou. 

                                                                                                                      T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 53/23 VV SFZ: 



VV SFZ schvaľuje návrh Smernice SFZ o futbalových agentoch s pripomienkami vznesenými 
priamo na zasadnutí. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 54/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa 
novelizáciou predpisov SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 55/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 56/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ za rok 
2022. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 57/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje FK Sedmerovec a FK Čáčov 1933 za nových riadnych členov SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 58/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zriadenie Komisie SFZ pre históriu a štatistiku v zmysle čl. 
51 ods. 2 písm. s) Stanov SFZ. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh štatútu Komisie SFZ pre históriu a štatistiku. 
3) VV SFZ schvaľuje návrh zloženia a zoznam konzultantov Komisie SFZ pre históriu 

a štatistiku. 
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 59/23 VV SFZ: 




